
Actualiteitsvraag 5 
 
 
Onderwerp:  Ontwikkelingen Ursemmerhof 
 
De heer Klok stelt namens de fractie GBK de volgende vragen: 
 
 
Inleiding: 
 
GBK krijgt vragen van inwoners uit Koggenland betreffende ontwikkelingen op het Ursemmerhof. 
Hierover is inmiddels veel over in de media verschenen. Er is grote ongerustheid over datgene wat is 
gepubliceerd. 
 
 
Vragen: 
 

1. Kan er worden aangegeven wat de huidige werkelijke situatie is m.b.t. de nieuwbouw van chalets? 

 

2. Is er inmiddels een plan wat bij de gemeente bekend is? Zo ja, hoe ziet dit er dan uit? 

 

3. In hoeverre is de gemeente onderdeel van de besluitvorming van de ontwikkelingen op de 

Ursemmerhof? 

 

4. Is er ook aanspraak gemaakt op permanente bewoning aldaar? 

 
 


